

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

Copyright © United Nations 1999
All rights reserved
Manufactured in the United States of America

Copyright © Nations Unies 1999
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1669

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies

New York, 1999

*Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1669

1992

I. Nos. 28703-28741

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 5 March 1992 to 31 March 1992*

	<i>Page</i>
No. 28703. Belarus and Ukraine:	
Treaty between the Byelorussian Soviet Socialist Republic and the Ukrainian Soviet Socialist Republic. Signed at Minsk on 29 December 1990	3
No. 28704. Multilateral Investment Guarantee Agency and Hungary:	
Letter Agreement on legal protection for guaranteed foreign investments. Budapest, 27 March 1990, and Washington, 11 July 1990	23
No. 28705. Multilateral Investment Guarantee Agency and Ghana:	
Letter Agreement on legal protection for guaranteed foreign investments. Accra, 2 July 1990, and Washington, 12 July 1990.....	29
No. 28706. Multilateral Investment Guarantee Agency and Bangladesh:	
Letter Agreement on legal protection for guaranteed foreign investments. Washington, 11 July 1990, and Dhaka, 16 August 1990.....	35
No. 28707. Multilateral Investment Guarantee Agency and Zaire:	
Letter Agreement on legal protection for guaranteed foreign investments. Kinshasa, 9 October 1990, and Washington, 7 February 1991.....	41
No. 28708. Multilateral Investment Guarantee Agency and Angola:	
Letter Agreement on legal protection for guaranteed foreign investments. Luanda, 15 October 1990, and Washington, 7 February 1991	47
No. 28709. Multilateral Investment Guarantee Agency and Congo:	
Letter Agreement on legal protection for guaranteed foreign investments. Brazzaville, 15 October 1990, and Washington, 7 February 1991	55

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1669

1992

I. N^{os} 28703-28741

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 5 mars 1992 au 31 mars 1992*

	<i>Pages</i>
N° 28703. Bélarus et Ukraine :	
Traité entre la République socialiste soviétique de Biélorussie et la République socialiste soviétique d'Ukraine. Signé à Minsk le 29 décembre 1990	3
N° 28704. Agence multilatérale de garantie des investissements et Hongrie :	
Lettre d'accord sur la protection juridique des investissements étrangers garantis. Budapest, 27 mars 1990, et Washington, 11 juillet 1990	23
N° 28705. Agence multilatérale de garantie des investissements et Ghana :	
Lettre d'accord sur la protection juridique des investissements étrangers garantis. Accra, 2 juillet 1990, et Washington, 12 juillet 1990	29
N° 28706. Agence multilatérale de garantie des investissements et Bangladesh :	
Lettre d'accord sur la protection juridique des investissements étrangers garantis. Washington, 11 juillet 1990, et Dacca, 16 août 1990	35
N° 28707. Agence multilatérale de garantie des investissements et Zaïre :	
Lettre d'accord sur la protection juridique des investissements étrangers garantis. Kinshasa, 9 octobre 1990, et Washington, 7 février 1991	41
N° 28708. Agence multilatérale de garantie des investissements et Angola :	
Lettre d'accord sur la protection juridique des investissements étrangers garantis. Luanda, 15 octobre 1990, et Washington, 7 février 1991	47
N° 28709. Agence multilatérale de garantie des investissements et Congo :	
Lettre d'accord sur la protection juridique des investissements étrangers garantis. Brazzaville, 15 octobre 1990, et Washington, 7 février 1991	55